
 

 

 

Møtereferat 
 

 

 

Gruppe: FAU St.svithun barnehage 

Møtested: St.svithun ungdomskole 

Møtedato/ -tid: 23.1.24, kl 16.00 – 17.30 

Møteleder Marit (mor til David & Hedvig) 

Referent Veslemøy (mor til Vebjørn) og Marit 

Deltakere  

 

Forfall 

Marit, Julia (kastanje), Jørn, Veslemøy (lønn), Oddbjørn, Eirik (rips). 

 

  

 

Sak nr Saker Hvem gjør hva? 
1/24 Organisering av FAU 

 

Leder: Marit, Vara: Eirik.  
Resten av FAU- styret består av Jørn, Veslemøy, Oddbjørn, 
Julia. 
 
2-3 møter i året.  
 
Saker meldes direkte til FAU-styret. 
 
For å sikre foreldres rett til medvirkning og et tilgjengelig FAU for 
alle, både foreldre og ansatte i barnehagen, er det ønskelig at 
referat legges på hjemmesiden. I tillegg vil den bli hengt opp på 
infotavla ved inngangsdøren i en tidsbegrenset periode.  
 
Etablert vedtekter for St. Svithuns FAU: Se eget skriv. 
 

• Astrid laster opp 
referat på 
hjemmesiden. 

• Marit henger opp 
referat på tavla. 

2/24 Saksliste godkjent.  -  

3/24 Orientering og samarbeidsutvalget (SU) 
 
Gjennomgang av saksliste fra SU møte i høst.  
 

• Tar med oss at FN dagen i 2024 tas opp av FAU på 
første møte i høst. 

• Sommerbarnehagen 2023 fungerte bra. Ved behov om 
sammenslåing til sommeren, vil foreldrene som har barn i 

Ønsker barnehagen 
bistand fra FAU til FN-
dagen? 
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barnehagen disse ukene få beskjed innen 1. juli.  
• Mye personal og vikar mangel i alle barnehagene i 

Stavanger og på Storhaug. Virksomhetsleder har 
iverksatt avbøtende tiltak.  

 

4/24 Invitasjon til maledugnad for foreldre på Rips og Lønn. 
Male de to stuene til rips og lønn.  
 
Forslag: 17-18 februar.  
 
Etter at byggfrift KF har bekreftet bestilling av maling og 
utstyr er det ønskelig at barnehagen sender ut informasjon fra 
FAU om invitasjon til maledugnad til foreldre på Lønn og Rips.  
 
FAU-organiserer arbeidet.  
 

• Rips og Lønn 
bestemmer farge 
og melder fra til 
Astrid. 

• Astrid kontakter 
byggdrift KF. 

• Marit: henger opp 
eget skriv på tavla 
hvor foreldre kan 
skrive seg på. 

5/24 Trafikksikkerhet i forbindelse med levering og henting 
Det er bekymring knyttet til trafikksikkerheten. Spesielt for de av 
barna som blir hentet av foreldre som parkerer på andre siden.  
 
Det er en uoversiktlig trafikksituasjon som utgjør en stor risiko for 
de minste blant annet pga soneskilt, bossdunker, manglende 
merking av barnehage, smal veg med opphoping av biler fra begge 
kanter og parkerte biler, blindsoner på kjøretøy etc. Dette er 
faktorer som gjør det utfordrende for fører av bil, syklister, 
sparkesyklister å oppdage små og svært raske føtter tidsnok til å 
reagere og bremse. Barna har ikke forståelse for faren, de handler 
gjerne impulsivt og løper ofte rett ut i veien uten å se seg for.  
 
Foreldre flest er flinke å sikre barna i bilen, men vi glemmer sikring 
fra bil til port/fra port til bil. Dette er ikke unikt for foreldre i 
St.svithun barnehage men en kjent og dessverre 
underkommunisert risikofaktor. 
 
FAU ønsker å sende en bekymringsmelding til kommunen hvor vi 
ber om at trafikkavdelingen vurdere risikoreduserende tiltak for å 
bedre trafikksikkerheten.  
 
Bekymringsmelding blir sendt til barnehage og FAU for 
gjennomgang før den sendes til trafikkavdelingen i kommunen.  
 
Hvis noen har innspill,  erfaringer eller konkrete eksempler på 
farlige situasjoner gi beskjed så kommer det med i bekymrings-
meldingen.  

 
Send melding til 93040378 eller e.post til marit.moss-
iversen@vegvesen.no 
 
 
 

 
• Alle foreldre bør 

være ekstra 
oppmerksom når 
barna skal inn og ut 
av bilen.  
 

• Marit skriver utkast 
til sak.  
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6/24 Det er ønskelig med mer informasjon knyttet til 
personalsituasjonen. 
 
Er det mulig å ta mer aktiv bruk av f.eks vigilo eller en tavle 
(slik som Kastanje har) for å informere om hvem som er på 
jobb/har ansvar for den enkelte avdeling? 
 
FAU har forståelse for at dette ikke alltid er like enkelt, men vi 
ber likevel barnehagen om å forsøke å få på plass slik 
informasjon.   
 
Det er også ønskelig at oversikten over ansatte oppdateres på 
hjemmesiden. 
 
 

• Marit 
videreformidler til 
Astrid 

7/24 Informasjonsflyt, månedsbrev, bilder og diverse informasjon  
 
Det er usikkerhet om hvilke informasjonskanaler som gjelder. 
Er det vigilo eller hjemmesiden til storhaugbarnehagene? 
Begge? Hvordan blir det gjort i den andre Storhaug 
barnehagene? 
 
 
 
 
 

• Marit 
videreformidler til 
Astrid. 

• Marit melder sak til 
SU. 

8/24 Renhold 

 
Skoposer: FAU ber om at bruk av «skoposer» avsluttes, i alle 
fall som en prøveperiode. Dette med bakgrunn i at gulvene 
blir skitne/våte når skoposene er hullete og skitne. Samtidig 
ønsker vi å bidra til en reduksjon av plast med hensyn på 
miljø.  
 
Vi anbefaler likevel barnehagen å ha et par poser til de 
foreldre som har spesielle behov- gravide/ syke etc.  
 
 

• Foreldre tar av 
seg skoene ved 
henting/levering 

 
• Marit 

videreformidler til 
Astrid.  
  

9/24  Uteområdet mot sandsgata 

 
Hva skjer med uteområdet?  
Mens ungene venter på nytt lekeområde, er det mulig å få 
økonomiske midler til en oppgradering av «flyttbare» 
uteleker? 
 
FAU ønsker å hjelpe til for å få fortgang i prosessen med å få 
på plass planer for nytt uteområde. 
 

• Marit 
videreformidler til 
Astrid. 

•  Eirik sjekker opp 
ulike stiftelser vi 
kan søke om 
gjennom banker. 
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10/24 Sosiale tilstelninger? 

 
FAU vil gjennomføre sommeravslutning for barnehagen. Dette 
planlegges på neste møte i mai. Vi ønsker også å få til en form 
for sosial aktivitet i forbindelse med jul. 
 
FAU ønsker å tilrettelegge for lavterskel felles aktiviteter type 
treff på lekeplass, grilling i godalen etc. 

• Marit 
videreformidler til 
Astrid. 

• Jørn vil ordne 
spond grupper, slik 
at det blir lett å 
invitere andre barn 
og foreldre.  
 

11/24 Bursdager  

 
FAU stiller seg bak det som ser ut til å være praksis i 
barnehagen: enten invitere hele avdelingen, eller de fra 
samme årskull. Skal andre inviteres må dette gjøres privat, og 
ikke i barnehage tiden/ legges på garderobeplassen. 
 
Vi anbefaler at foreldre ordner gave til eget barn, på rundt 50-
400 kr, på vegne av alle barna som er invitert på bursdagen. 
De inviterte ungene kan få ha med et kort som de kan gi. 

 

• Alle foreldre 

20/23 Dato for neste møte 
April,  vi kommer tilbake med nærmere dato. aller helst en torsdag.  

 

 

29.01.2024 

Veslemøy Midtskogen og Marit Moss-Iversen 


